

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN KUWAIT BANK Date: 09-04-2025 07:52:44 AM Subject: Invitation to Attend the Ordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الاردني الكويتي التاريخ: AM 07:52:44 2025-04-09 الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة العادي</p>
<p>The Board of Directors of JORDAN KUWAIT BANK cordially invites you to attend the company's Ordinary General Assembly Meeting which will be held at 12:00 on 28-04-2025 at visual electronic communication technology to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة البنك الاردني الكويتي دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 28-04-2025 الساعة 12:00 في وسيلة الاتصال المرئي والالكتروني وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Reciting and approving the minutes of the previous ordinary meeting of the General Assembly which was held on 25-04-2024</p>	<p>قراءة محضر اجتماع الهيئة العامة العادي السابق والمنعقد بتاريخ 25-04-2024 والمصادقة عليه</p>
<p>The Report of the Board of Directors on the activities of the Company during the year 31-12-2024 along with its future plans</p>	<p>تقرير مجلس الادارة عن اعمال الشركة للسنة المالية المنتهية في 31-12-2024 والخطة المستقبلية للشركة</p>
<p>The Report of the Company's auditors on its financial statements for the year ended 31-12-2024</p>	<p>تقرير مدقي الحسابات حول البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 31-12-2024</p>
<p>The financial statements for the year ended 31-12-2024</p>	<p>البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 31-12-2024</p>
<p>Specifying the profits that the Board of Directors proposes to distribute</p>	<p>تحديد الأرباح التي يقترحها مجلس الإدارة للتوزيع</p>
<p>Approve the Board of Directors' recommendation to distribute 12% of the capital as cash dividends to shareholders (0.12 JD /share) from voluntary reserve</p>	<p>الموافقة على توصية مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية على المساهمين بنسبة 12% من رأس المال تعادل 120 فلساً للسهم الواحد من الاحتياطي الاختياري</p>
<p>Discharging the Board's members from their liabilities in respect of the financial year ended 31-12-2024</p>	<p>ابراء ذمة أعضاء مجلس الادارة من المسؤولية عن تصرفاتهم خلال السنة المنتهية في 31-12-2024</p>
<p>Electing the members of the Board of Directors</p>	<p>انتخاب اعضاء مجلس الإدارة.</p>
<p>Electing the Company's auditors for the next fiscal year, and deciding on their remunerations or authorizing the Board of Directors to determine such remunerations</p>	<p>انتخاب مدقي حسابات الشركة للسنة المالية المقبلة وتحديد أتعابهم او تفويض مجلس الإدارة بتحديدهما</p>

Any other matter which was stipulated by the Board of Directors on the meeting's agenda (Should be specified :-)	أي موضوع آخر أدرجه مجلس الإدارة في جدول أعمال الشركة (يجب تحديدها:-)
Approve the Board's recommendation to appoint H.E. Mrs. Kholoud Mohammad Saqqaf as an independent board member effective 2/1/2025 till the end of the current board term	المصادقة على توصية مجلس الإدارة بتعيين معالي السيدة خلود محمد السقاف عضواً مستقلاً في مجلس الإدارة اعتباراً من 2025/1/2 وحتى نهاية الدورة الحالية للمجلس
Other:	آخر:
Approve the Board's recommendation to appoint Mr. Khalil Anis Nasr as an independent board member effective 2/1/2025 till the end of the current board term	المصادقة على توصية مجلس الإدارة بتعيين السيد خليل أنيس نصر عضواً مستقلاً في مجلس الإدارة اعتباراً من 2025/1/2 وحتى نهاية الدورة الحالية للمجلس
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Tareq Abu-Hatab	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Tareq Abu-Hatab